

Summaries of the Corporate Plan for 1987-92 and the Operating Budget for 1987-88 of the Petro-Canada International Assistance Corporation, pursuant to section 132(4) of the *Financial Administration Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1984.—Sessional Paper No. 332-344.

Summaries of the revised Operating and Capital Budgets for 1986 of VIA Rail Canada Inc., pursuant to section 132(4) of the *Financial Administration Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1984.—Sessional Paper No. 332-345.

Report of the Petro-Canada International Assistance Corporation, including its accounts and financial statements certified by the auditors, for the year ended December 31, 1986, pursuant to section 152(1) of the *Financial Administration Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1984.—Sessional Paper No. 332-346.

Summaries of the Corporate Plan and Budgets for 1987-88 to 1991-92 of Atomic Energy of Canada Limited, pursuant to section 132(4) of the *Financial Administration Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1984.—Sessional Paper No. 332-347.

Report of Mingan Associated Limited for the year ended December 31, 1986, pursuant to section 152(1) of the *Financial Administration Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1984.—Sessional Paper No. 332-348.

Summaries of the Corporate Plan and the Capital and Operating Budgets for 1987-88 of the Northern Canada Power Commission, pursuant to section 132(4) of the *Financial Administration Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1984.—Sessional Paper No. 332-349.

Summaries of the Corporate Plan and the Capital and Operating Budgets for 1987-88 of the Canada Harbour Place Corporation, pursuant to section 132(4) of the *Financial Administration Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1984.—Sessional Paper No. 332-350.

Report of the Livestock Feed Board of Canada required by the *Access to Information Act* and the *Privacy Act* for the period ended March 31, 1987, pursuant to section 72(2) of the *Acts*, Chapter 111, Statutes of Canada, 1980-81-82-83.—Sessional Paper No. 332-351.

Summaries of the Corporate Plan for 1987-88 to 1991-92 and the Capital and Operating Budgets for 1987-88 of the National Capital Commission, pursuant to section 132(4) of the *Financial Administration Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1984, together with Order in Council P.C. 1987-643, dated March 27, 1987, approving same.—Sessional Paper No. 332-352.

Résumé du plan d'entreprise de la Corporation Petro-Canada pour l'assistance internationale pour 1987-1992, ainsi que du budget de fonctionnement pour 1987-1988, conformément à l'article 132(4) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre 31, Statuts du Canada, 1984.—Document parlementaire n° 332-344.

Résumé des budgets de fonctionnement et d'investissement révisés de VIA Rail Canada Inc. pour 1986, conformément à l'article 132(4) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre 31, Statuts du Canada, 1984.—Document parlementaire n° 332-345.

Rapport de la Corporation Petro-Canada pour l'assistance internationale, y compris les comptes et états financiers certifiés par les vérificateurs, pour l'année terminée le 31 décembre 1986, conformément à l'article 152(1) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre 31, Statuts du Canada, 1984.—Document parlementaire n° 332-346.

Résumé du plan d'entreprise et des budgets de l'Énergie Atomique du Canada, Limitée, pour 1987-1988 à 1991-1992, conformément à l'article 132(4) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre 31, Statuts du Canada, 1984.—Document parlementaire n° 332-347.

Rapport de la compagnie Les Associés Mingan Ltée, pour l'année terminée le 31 décembre 1986, conformément à l'article 152(1) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre 31, Statuts du Canada, 1984.—Document parlementaire n° 332-348.

Résumé du plan d'entreprise ainsi que des budgets d'investissement et de fonctionnement de la Commission d'énergie du Nord canadien pour 1987-1988, conformément à l'article 132(4) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre 31, Statuts du Canada, 1984.—Document parlementaire n° 332-349.

Résumé du plan d'entreprise ainsi que des budgets d'investissement et de fonctionnement de la Corporation Place du Havre Canada pour 1987-1988, conformément à l'article 132(4) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre 31, Statuts du Canada, 1984.—Document parlementaire n° 332-350.

Rapport de l'Office des provendes du Canada établi aux termes de la *Loi sur l'accès à l'information* et de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*, pour la période terminée le 31 mars 1987, conformément à l'article 72(2) des *Lois*, chapitre 111, Statuts du Canada, 1980-1981-1982-1983.—Document parlementaire n° 332-351.

Résumé du plan d'entreprise de la Commission de la Capitale nationale pour 1987-1988 à 1991-1992, ainsi que des budgets d'investissement et de fonctionnement pour 1987-1988, conformément à l'article 132(4) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre 31, Statuts du Canada, 1984, ainsi que le décret C.P. 1987-643, en date du 27 mars 1987, approuvant ledit plan d'entreprise.—Document parlementaire n° 332-352.